

## Plague in Mozambique

The total number of plague cases which have occurred in Mutarara District, Tete Province has increased to 335 since June 1997 when the outbreak began.<sup>1</sup> No deaths have been reported. Cases are limited to this area where plague reappeared in 1994 for the first time in more than 15 years. The epidemic in 1994 lasted from the end of August up to the end of October and caused 216 cases of bubonic plague of which 3 were fatal.

---

<sup>1</sup> See No. 32, 1997, p. 244 and No. 47, 1997, p. 356.

## La peste au Mozambique

Le nombre total des cas de peste survenus dans le district de Mutarara, province de Tete, s'élève à 335 depuis juin 1997, date du début de la flambée.<sup>1</sup> Aucun décès n'a été rapporté. Les cas sont limités à cette zone, où la peste avait réapparu en 1994, pour la première fois en plus de 15 ans. L'épidémie de 1994 avait duré de la fin août à la fin octobre et avait provoqué 216 cas de peste bubonique, dont 3 mortels.

---

<sup>1</sup> Voir N° 32, 1997, p. 244, et N° 47, 1997, p. 356.